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Waste Disposal (Charges for Disposal of Construction Waste) Regulation 
(Amendment of Schedules 1 and 4) Notice 2019

《2019年廢物處置 (建築廢物處置收費 )規例 (修訂附表 1及 4)公告》

2019年第 188號法律公告
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L.N. 188 of 2019
B4797

2019年第 188號法律公告

《2019年廢物處置 (建築廢物處置收費 )規例 (修訂附
表 1及 4 )公告》

(由環境局局長根據《廢物處置 (建築廢物處置收費 )規例》(第 354章，
附屬法例 N)第 23條作出 )

1. 生效日期
本公告自 2020年 2月 28日起實施。

2. 修訂《廢物處置 (建築廢物處置收費 )規例》
《廢物處置 (建築廢物處置收費 )規例》(第 354章，附屬法例N)
現予修訂，修訂方式列於第 3及 4條。

3. 修訂附表 1 (於堆填區處置建築廢物的收費 )

附表 1，第 1部——
廢除第 2項
代以
“2. 新界東南堆填

區
新界將軍澳第
101區及第 137
區

平面圖編號 
90872/SP10/014 
Rev. C”。

L.N. 188 of 2019

Waste Disposal (Charges for Disposal of Construction 
Waste) Regulation (Amendment of Schedules 1 and 4) 

Notice 2019

(Made by the Secretary for the Environment under section 23 of the 
Waste Disposal (Charges for Disposal of Construction Waste) 

Regulation (Cap. 354 sub. leg. N))

1. Commencement

This Notice comes into operation on 28 February 2020.

2. Waste Disposal (Charges for Disposal of Construction Waste) 
Regulation amended

The Waste Disposal (Charges for Disposal of Construction 
Waste) Regulation (Cap. 354 sub. leg. N) is amended as set out 
in sections 3 and 4.

3. Schedule 1 amended (charges for disposal of construction waste 
at landfills)

Schedule 1, Part 1—

Repeal item 2

Substitute
“2. South East 

New  
Territories 
(SENT) 
Landfill

Area 101 and  
Area 137,  
Tseung Kwan O, 
N.T.

Drawing number 
90872/SP10/014 
Rev. C”.
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4. Schedule 4 amended (charges for disposal of construction waste 
at public fill reception facilities)

Schedule 4, Part 1, item 1—

Repeal

“P 20332-3-A”

Substitute

“P 20332-3-B”.

WONG Kam-sing
Secretary for the Environment

6 December 2019

4. 修訂附表 4 (於公眾填料接收設施處置建築廢物的收費 )

附表 4，第 1部，第 1項——
廢除
“P 20332-3-A”

代以
“P 20332-3-B”。

環境局局長
黃錦星

2019年 12月 6日



Waste Disposal (Charges for Disposal of Construction Waste) Regulation 
(Amendment of Schedules 1 and 4) Notice 2019

《2019年廢物處置 (建築廢物處置收費 )規例 (修訂附表 1及 4)公告》

2019年第 188號法律公告
B4800

L.N. 188 of 2019
B4801

註釋
第 1段

Explanatory Note
Paragraph 1

Explanatory Note

 This Notice amends Part 1 of Schedule 1 to the Waste Disposal 
(Charges for Disposal of Construction Waste) Regulation (Cap. 
354 sub. leg. N) (Regulation) to update the address and drawing 
number of South East New Territories (SENT) Landfill.

2. The Notice also amends Part 1 of Schedule 4 to the Regulation 
to update the plan number of Tseung Kwan O Area 137 Fill 
Bank.

註釋

 本公告修訂《廢物處置 (建築廢物處置收費 )規例》(第 354章，
附屬法例 N)(《規例》)附表 1第 1部，以更新新界東南堆填區
的地址及平面圖編號。

2. 本公告亦修訂《規例》附表 4第 1部，以更新將軍澳第 137區
填料庫的圖則編號。
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